

Диснейленд в Париже

Сахачёв Владимир Алексеевич

5«В» класс школа № 15

Тема: Диснейленд в Париже

- О Актуальность: Многие хотели бы побывать в Парижском Диснейленде, но не могут это сделать. В своём проекте я расскажу о главных достопримечательностях Диснейленда.*
- О Объект: Диснейленд.*
- О Предмет: Презентация и плакат.*
- О Гипотеза: Я думаю, что презентация должна быть познавательная, а на плакате должен быть главный герой - Микки Маус.*

*0 Цель: Создать презентацию,
нарисовать плакат, хорошо защитить
проект.*

0 Задачи:

- 1. Создать проект.*
- 2. Найти информацию для презентации,
выбрать героя для плаката.*
- 3. Подготовить перевод текста.*
- 4. Используя информацию сделать
презентацию.*
- 5. Нарисовать плакат.*
- 6. Защитить проект.*

* The Disneyland in Paris



Диснейленд в Париже



Which of us doesn't dream to be included in the fairy tale, to feel the hero of the animated films which are fallen in love since the childhood. Whether it is possible dream to realize? It is possible, in the Parisian Disneyland. The Disneyland in Paris is a sight of France.

Кто из нас не мечтает попасть в сказку, почувствовать себя героем полюбившихся с детства мультфильмов. Можно ли мечту воплотить в жизнь? Можно, в парижском Диснейленде. Диснейленд в Париже — это достопримечательность Франции.

Opening of park has taken place on April 12, 1992.



Открытие парка состоялось 12 апреля 1992 года.

Probably, around the world there is no person who wouldn't hear about this amusement park. The Disneyland Paris is a complex of amusement parks of the Walt Disney company which is in 32 km from Paris in the city of Marn-la-Valya. The territory of park makes about 1943 hectares. There is everything: attractions, cafe, shops, souvenir shops, hotels, business and inhabited quarters.

Наверное, во всем мире нет человека, который бы не слышал об этом парке развлечений. Парижский Диснейленд (Disneyland Paris) - это комплекс парков развлечений компании «Уолт Дисней», который находится в 32 км от Парижа в городе Марн-ля-Вале. Территория парка составляет около 1943 га. Здесь есть все: аттракционы, кафе, магазины, сувенирные лавки, отели, деловой и жилой кварталы.

The Disneyland (Disneyland Park) consists of five parts, the so-called countries:



Диснейленд (Disneyland Park) состоит из пяти частей, так называемых стран:

Main Street U.S.A.

Park Main Street. She goes from the Disneyland park to the lock of the Sleeping Beauty. The street is built in style of the American city of the end XIX — the beginnings of the 20th century very similar to the hometown of Walt Disney - Marselin.

Main Street U.S.A.

Главная улица парка. Она идет от Диснейленд-парка к замку Спящей красавицы. Улица построена в стиле американского города конца XIX — начала XX века, очень похожего на родной город Уолта Диснея - Марселин.

On Main Street of the Disneyland the station from which narrow-gage trains with engines by the circular railroad around park (Disneyland Railroad) go is located. Besides, the route of horse crews of "Horse-Drawn Streetcars" and retrocars "Main Street Vehicles" starts from here. On Main Street of the Disneyland walking passages of Discovery Arcade and Liberty Arcade settle down, the known parades are carried out here: Disney Parade (parade of Disney's heroes), Fantillusion (night light parade) and magnificent Wishes fireworks.



На Главной улице Диснейленда располагается вокзал, с которого отправляются узкоколейные поезда с паровозами по круговой железной дороге вокруг парка (Disneyland Railroad). Кроме того, отсюда стартует маршрут конных экипажей «Horse-Drawn Streetcars» и ретро-автомобилей «Main Street Vehicles». На Главной улице Диснейленда располагаются прогулочные пассажи Discovery Arcade и Liberty Arcade, здесь проводятся известные парады: Disney Parade (парад диснеевских героев), Fantillusion (ночной световой парад) и великолепный фейерверк Wishes.

Frontierland (Приграничная



This part of park is sustained in style of the Wild West. The main attractions — a roller coaster of Big Thunder Mountain and the house of ghosts of Phantom Manor. Guests can also visit the Fort with legendary heroes of westerns "Legends of the Wild West" and the real farm of "Critter Coral", sweep on the lake by the boat, an Indian canoe or on a steamship.

Эта часть парка выдержана в стиле Дикого Запада. Главные аттракционы — американские горки Big Thunder Mountain и дом привидений Phantom Manor. Гости также могут посетить Форт с легендарными героями вестернов «Legends of the Wild West» и настоящую ферму «Critter Coral», прокатиться по озеру на лодке, индейском каноэ или на парходике.

Frontierland (Приграничная страна)



Visitors of younger age will be able to play Indian games on the platform Pokakhontas (Pocahontas Indian Village), to meet cowboys and Indians, to visit a small zoo. In the territory of the Border country there is also Tarzan show ("The Tarzan Encounter"), an attraction of "Rustler Roundup Shootin' Gallery" and a set of cowboy's saloons in which give a barbecue.

Посетители младшего возраста смогут поиграть в индейские игры на площадке Покахонтас (Pocahontas Indian Village), встретиться с ковбоями и индейцами, посетить маленький зоопарк. На территории Приграничной страны находится также Тарзан-шоу («The Tarzan Encounter»), аттракцион «Rustler Roundup Shootin' Gallery» и множество ковбойских салунов, в которых подают барбекю.

Adventureland (Страна приключений)



Having entered into this part of park, guests see at once east market on which sketches from the well-known animated film "Alladin" ("Le Passage Enchante d'Aladdin") are played. Other popular places of park — Robinson Crusoe's shelter on branches of a huge tree ("La Cabane des Robinson"), the island of adventures with caves ("Adventure Isle") and the Caribbean Pirates pavilion.

Войдя в эту часть парка, гости сразу видят восточный базар, на котором разыгрываются сценки из знаменитого мультфильма «Алладин» («Le Passage Enchante d'Aladdin»). Другие популярные места парка — убежище Робинзона Крузо на ветвях огромного дерева («La Cabane des Robinson»), остров приключений с пещерами («Adventure Isle») и павильон «Карибские пираты».

Adventureland (Страна



In this part of park it is possible to plunge into the atmosphere of adventures of Indiana Jones in the ancient city ("Indiana Jones and the Temple of Peril: Backwards!"). In the territory of the country of adventures there are a lot of various cafes and restaurants among which it is worth visiting the Hakuna Matata self-service restaurant in the African style and "Blue Lagoon" which is famous for seafood dishes.

В этой части парка можно погрузиться в атмосферу приключений Индианы Джонс в древнем городе («Indiana Jones and the Temple of Peril: Backwards!»). На территории Страны приключений много различных кафе и ресторанов, среди которых стоит посетить ресторан самообслуживания «Hakuna Matata» в африканском стиле и «Blue Lagoon», славящийся блюдами из морепродуктов.

Discoveryland (Страна



This part of park opened in 1992 has been created in the spirit of the future what it was seen by fantasts of the 19th century. Having visited an attraction of "Le Visionarium", it is possible to go to travel on the Time machine, and by means of an attraction of "Star Tours" — to make flight to stars. Besides, guests of this part of park can fly by on the rocket on an orbit ("Orbitron — Machines Volantes"), see the underwater world from a window of "Nautilus" ("Les Mysteres du Nautilus").

Данная часть парка, открытая в 1992 году, была создана в духе будущего, каким его видели фантасты XIX века. Посетив аттракцион «Le Visionarium», можно отправиться в путешествие на Машине Времени, а с помощью аттракциона «Star Tours» — совершить полет к звездам. Кроме того, гости этой части парка могут пролететь на ракете по орбите («Orbitron — Machines Volantes»), увидеть подводный мир из иллюминатора «Наутилуса» («Les Mysteres du Nautilus»).

Discoveryland (Страна



Guests of the Country of opening have an opportunity to play computer and video games in the Video Games Arcade pavilion, to have a bite and at the same time to look at the circus show "Mullan". Fans of cinema will derive pleasure from viewing of the fantastic movie with a stereo and holographic effects "Darling I have frightened the audience" in a cinema hall of "CineMagique". Other interesting attractions in this part of park — "The space mountain" ("Space Mountain — De la Terre a la Lune") and Autopia (kart route).

Гости Страны открытий имеют возможность поиграть в компьютерные и видеоигры в павильоне «Video Games Arcade», перекусить и одновременно посмотреть цирковое шоу «Муллан». Любители кино получат удовольствие от просмотра фантастического фильма со стерео и голографическими эффектами «Дорогая, я напугал зрителей» в кинозале «CineMagique». Другие интересные аттракционы в этой части парка — «Космическая гора» («Space Mountain — De la Terre a la Lune») и Autopia (картинговая трасса).

Fantasyland (Страна

This part of park is intended, first of all, for entertainment of young visitors. Attractions of the Country of Imaginations acquaint guests with plots of fairy tales. So, in the Lock of the Sleeping Beauty (Le Chateau de la Belle au Bois Dormant) it is possible to see a firedrake, the Snow White and Seven Gnomes — in an attraction of "Blanche-Neige et les Sept Nains" and Pinocchio — in "Les Voyages de Pinocchio".

Эта часть парка предназначена, прежде всего, для развлечения юных посетителей. Атракционы Страны Фантазий знакомят гостей с сюжетами сказок. Так, в Замке Спящей Красавицы (Le Chateau de la Belle au Bois Dormant) можно увидеть огнедышащего дракона, Белоснежку и Семь Гномов — в аттракционе «Blanche-Neige et les Sept Nains» и Пиноккио — в «Les Voyages de Pinocchio».



Fantasyland (Страна фантазий)



It is possible to make night flight over London with Peter Pan (Peter Pan's Flight), to drive on the flying Dambo's the elephant (Dumbo the Flying Elephant), on a roundabout of "Le Carrousel de Lancelot" or to wander on a labyrinth with Alice (Alice's Curious Labyrinth), and also to go to small cruise by the small boat "Le Pays des Contes de Fees".

Можно совершить ночной полёт над Лондоном с Питером Пенем (Peter Pan's Flight), покататься на летающем слонике Дамбо (Dumbo the Flying Elephant), на карусели «Le Carrousel de Lancelot» или побродить по лабиринту с Алисой (Alice's Curious Labyrinth), а также отправиться в небольшой круиз на маленькой лодке «Le Pays des Contes de Fees».

Парк киностудии Уолта Диснея (WALT DISNEY STUDIOS PARK)



Вторая часть Диснейленда — Парк киностудии Уолта Диснея (Walt Disney Studios Park), который был основан в 2002 году, он знакомит посетителей с тайнами производства кинематографической продукции. Данный парк состоит из четырех секторов.

The second part of the Disneyland — Park of a film studio of Walt Disney (Walt Disney Studios Park) which has been founded in 2002, he acquaints visitors with secrets of production of cinema production. This park consists of four sectors.

Production Courtyard (Съемочная площадка).

In this sector guests appear on other side of the screen, and can "spot" how they do movies.

В этом секторе гости оказываются по другую сторону экрана, и могут «подсмотреть», как делают кинофильмы.

Front Lot (Голливудский бульвар)



This place precisely copies well-known Sanset-bulvar in Los Angeles. Walking here, it is possible to meet the most different heroes of Hollywood. In the territory of this part of park 3 popular shops are located: souvenir "Walt Disney Studio Store", a photographic supplies store of "Studio Photo" and shop of exact copies of accessories from the Hollywood movies "Legends of Hollywood".

Это место точно копирует знаменитый Сансет-бульвар в Лос-Анжелесе. Прогуливаясь здесь, можно встретить самых разных героев Голливуда. На территории этой части парка располагаются 3 популярных магазина: сувенирный «Walt Disney Studio Store», фотомагазин «Studio Photo» и магазин точных копий аксессуаров из голливудских фильмов «Legends of Hollywood».

Animation Courtyard (Мир мультипликации)



In pavilions of this zone it is possible to see the most known and interesting moments of process of shootings of Disney's movies, and also to try to create the animated film.

В павильонах данной зоны можно увидеть самые известные и интересные моменты процесса съемок диснеевских фильмов, а также самим попробовать создать мультфильм.

Backlot (Мир за кулисами)

Here will show to guests the most surprising special effects and show among which there is the well-known meteoric rain. Visitors are also waited by travel in the rocket, the real races (Stunt Show Spectacular), dizzy bends on a roller coaster on Aerosmith attraction.

Здесь гостям покажут самые удивительные спецэффекты и шоу, среди которых знаменитый метеоритный дождь. Посетителей также ждёт путешествие в ракете, настоящие гонки (Stunt Show Spectacular), головокружительные виражи на американских горках на аттракционе Aerosmith.

Развлекательный центр Дисней Вилладж (DISNEY VILLAGE)



The territory of entertainment center of Disney Villadzh is located between the Disneyland Park and Disney's hotels. Any visitor will find entertainment on the taste in this place.

Территория развлекательного центра Дисней Вилладж расположена между Диснейленд Парком и Диснеевскими отелями. В этом месте любой посетитель найдет развлечение на свой вкус.

Отели Диснейленда



Around the Parisian Disneyland there are 8 hotels and 1 ranch (cottages and charming wigwams), each of which differs in original style of registration.

В районе парижского Диснейленда находятся 8 гостиниц и 1 ранчо (коттеджи и очаровательные вигвамы), каждая из которых отличается оригинальным стилем оформления.

WELCOME TO DISNEYLAND



Photo: Hana Kono Disneyland Resort

*0 **Вывод:** В своей работе я рассказал о главных достопримечательностях Диснейленда, изучил новые английские слова, научился последовательно выполнять работу.*